

Centre Number	Candidate Number	Name
---------------	------------------	------

UNIVERSITY OF CAMBRIDGE INTERNATIONAL EXAMINATIONS  
International General Certificate of Secondary Education

**FOREIGN LANGUAGE MANDARIN CHINESE** **0547/04**

Paper 4 Continuous Writing May/June 2005

**1 hour 15 minutes**

Candidates answer on the Question Paper.  
No Additional Materials are required.

**READ THESE INSTRUCTIONS FIRST**

Write your Centre number, candidate number and name on all the work you hand in.  
Write in dark blue or black pen in the spaces provided on the Question Paper.  
Do not use staples, paper clips, highlighters, glue or correction fluid.

Answer Question **1(a)** or Question **1(b)** and Question **2**.  
All questions in this paper carry equal marks.  
At the end of the examination, fasten all your work securely together.

If you have been given a label, look at the details. If any details are incorrect or missing, please fill in your correct details in the space given at the top of this page.

Stick your personal label here, if provided.

FOR EXAMINER'S USE	
1	
2	
<b>TOTAL</b>	

1 下列题目，选择其中一个(1(a)或者1(b))。写一百五十个字左右。

(a) 你的中国笔友想了解一下你有空的时候喜欢做些什么。请给笔友写一封信。

信里谈谈：

- 你放学以后喜欢跟同学参加什么课外活动？
- 你周末喜欢做些什么？
- 你最喜欢做什么？
- 讲一讲为什么？

or 或者

(b) 《青年周报》要了解一下年轻人对度假的想法。给报纸写一封信。

信里说说：

- 跟家人一起去度假有什么好处？
- 跟朋友一起去度假有什么好处？
- 你自己更喜欢跟谁去度假？为什么？

Write your answer to Question 1 here.

A series of horizontal dotted lines for writing an answer.

2 上个星期天你在家做功课的时候, 你妈妈叫你说: “快下来! 电话!” 谁给你打了电话? 接电话以后你做了什么? 以后发生了什么事?

写一百五十个字左右。

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

Every reasonable effort has been made to trace all copyright holders where the publishers (i.e. UCLES) are aware that third-party material has been reproduced. The publishers would be pleased to hear from anyone whose rights they have unwittingly infringed. University of Cambridge International Examinations is part of the University of Cambridge Local Examinations Syndicate (UCLES), which is itself a department of the University of Cambridge.